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 БEOГРAД - Mинистарка без портфеља задужена за европске интеграциjе Jадранка
Jоксимовић изjавила jе данас да jе EУ, пошто нису отворена поглавља 23. и 24, разумела
поруку Србиjе да jе за ефикасност спровођења реформских циљева зацртаних у
поглављима, важно какви се политички сигнали шаљу из Брисела.

  

  Не отварање поглавља 23. 24. Брисел jе послао, како каже, политичку поруку, сигнал
успоравања.   

"Поглавља 23. и 24. су наjважниjа политичка поглавља. Принцип EУ jе када преговарате
о чланству не можете да отварате друга поглавља док не отворите та два поглавља,
коjа се тичу борбе против корупциjе, мањинских права, борбе против организованог
криминала, слободе медиjа", нагласила jе Jоксимовић.

  

Oна каже да jе Србиjа разочарана неотварањем поглавља, jер се толико прича о
владавини права, а онда када се дође до отварања поглавља то се не учини.

  

"Kада отворите поглавља мерите где сте и колико сте урадили у тоj области и даjете
динамику реформама. Зашто jе проблем да отворите, када смо све што jе до нас
урадили", пита Jоксимовић.

  

Oна jе прецизирала да у EУ све функционише на нивоу консензуса, мораjу да се
договоре све чланице и лично сматра да било више политичке воље да су поглавља
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могла да се отворе jуче, без обзира на успораваља Британиjе и Хрватске.

  

"Србиjа jе далеко одмакла у реформском процесу и то jе требало да буде препознато.
Oво jесте политичка порука, сигнал успоравања", рекла jе Jоксимовић на РTС.

  

Oна каже да jе EУ разумела поруку Србиjе, да jе за нашу мотивациjу у ефикасности
спровођења свега онога што произилази из поглавља, важно каквио се политички
сигнали шаљу.

  

Jоксимовић jе нагласила да Србиjа не скреће са пута евроинтеграциjа, jер jе то добро за
нас.

  

"Eвропске интеграциjе постаjу део унутрашње политике развоjа, користимо фондове, а
то jе развоj и локални и регионални", казала jе Jоксимовић.

  

(Танјуг)
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